

PDA 电缸模具

PDA ELECTRIC APPLICATOR

产品介绍 Introduction

该产品是一款针对线束行业端子压接的一款模具，该模具具有快速换型，送料重复精度高，调试简单，操作方便等优点。能满足0-2.5mm²范围内不同线径的端子压接。

This applicator is particularly designed for wire harness industry. This applicator is equipped with quick change module. Because of the precise feed of terminals, simple adjustment and easy operation, this applicator meets the demand of various terminal crimping within the range of 0-2.5mm² wires.

产品特点 Features

- 本机由PLC控制，触摸屏操作，性能稳定，操作简易；
- 可以在不更换模具主体的情况下，仅更换快换组件，就可以压接不同的端子；
- 伺服电机送料，送料精度高，方便调节。
- PLC control and touch screen for stable performance and easy operation;
- Crimp different terminals by changing quick change module without changing the base of the applicator;
- Feed the terminals with servo motor for precise feed and easy adjust.



技术参数 Specifications

型号	Type	PDA
线芯尺寸	Core size	0-2.5mm ²
控制方式	Control mode	Touch screen and press button 触摸屏、按键
送料精度		±0.04mm
电源	Power Supply	AC220/50HZ
线长度	Wire length	50mm-99999.9mm
功率	Power	60w
重量	Weight	5KG
外形尺寸	Dimension (L×W×H)	230×110mm×160mm